
 

 
 

Referat fra den ordinære generalforsamling for Grundejerforeningen Trappendal på Restaurant 

Skamlingsbanken. Oprindeligt var generalforsamlingen planlagt til afvikling den 21. marts 2021 

men måtte udsættes til den 24. oktober 2021 på grund af covid-19.  

 

Aage Jespersen bød velkommen til de ca. 60 deltagere, der repræsenterede 34 sommerhuse. 

 

  1. Valg af dirigent: 
 

 Finn Hougaard blev foreslået og valgt og meddelte, at generalforsamlingen var korrekt 

indvarslet og dermed lovlig. 

 

  2. Beretning fra bestyrelsen om foreningens virksomhed i det forløbne år: 
 

 Aage Jespersen (AaJ) aflagde formandsberetning. 

 Steen Bjørn Eriksen anbefalede at bevare træer af hensyn til fotosyntesen. 

 Steen Bjørn Eriksen opfordrede til at bore huller i vendepladsers belægning for at 

tilgodese nedsivning af vand, men først efter at have fået boretilladelse hos LER. 

 Niels Landor ønskede at få belyst, hvorledes og hvornår højden af en hæk måles. AaJ 

oplyste, at bestyrelsen gennemgår området forår og efterår, og at der ikke bliver målt 

minutiøst med tommestok eller lignende. De 180 cm er en vurdering med en rimelig 

afvigelse. 

 

  3. Fremlæggelse af det reviderede regnskab til godkendelse: 
 

 Gerd Friis-Knutzen gennemgik det reviderede regnskab, som blev godkendt. 

 Steen Bjørn Eriksen bad bestyrelsen forsikre sig om, at der kun blev anvendt godkendte 

sprøjtemidler med en minimal miljøbelastning. 

 

  4. Forslag fra bestyrelsen, herunder fastsættelse af kontingent og honorering af bestyrelsen:  
 

 Kontingentet fastholdes på 1.000 kr. 

 Honorering af bestyrelsen er uændret 3.000 kr. pr. bestyrelsesmedlem. 

 Da bestyrelsesmedlemmernes arbejdsbyrde er forskellig, kan en justering komme på tale 

senere. 

 

  5. Forslag fra medlemmerne: 
 

 Der var ingen forslag tilsendt.  

 

  6. Valg af formand:  
 

 På valg var Aage Jespersen, som modtog genvalg. 

 Der var ikke andre kandidater, og Aage Jespersen blev valgt for en 2-årig periode. 

 

 



 

 
  7. Valg af kasserer:  
 

 Normalt vælges formand og kasserer ikke på samme generalforsamling: 

 Gerd Friis-Knutzen havde på generalforsamlingen 2020 afsluttet sin 2-årige periode, 

og havde meddelt, at han ikke ønskede genvalg.  

 Da ingen kandidater på generalforsamlingen 2020 havde meldt sig, indvilgede Gerd 

Friis-Knutzen på generalforsamlingens opfordring i at fortsætte et enkelt år mere.  

 For fortsat at tilstræbe, at valg af formand og kasserer ikke falder på samme tid, vil 

den kommende kasserer blive valgt for perioden frem til generalforsamlingen 2022. 

 Lene Topsøe-Jensen blev foreslået og valgt som kasserer. 

 Aage Jespersen takkede Gerd Friis-Knutzen dels for kompetent styring af 

grundejerforeningens økonomi og desuden som en god sparringspartner. 

 

  8. Valg af medlemmer til bestyrelsen: 
 

 På valg var Keld Jensen og Kristian Kronborg, som begge modtog genvalg. 

 Der var ikke andre kandidater, og Keld Jensen og Kristian Kronborg blev begge valgt for en 

2-årig periode.  

 

  9. Valg af 1 suppleant til bestyrelsen:  
 

 Dorthe Falcher stillede sig til rådighed og blev valgt. 

 

10. Valg af 2 revisorer og 1 revisorsuppleant: 
 

 Mona Sløk Christensen stillede sig til rådighed og blev valgt som revisor. 

 Sif Jensen stillede sig til rådighed og blev valgt som revisor. 

 Betina Frost stillede sig til rådighed og blev valgt som revisorsuppleant. 

 

11. Evt. 
 

 Trine Dam foreslog datering, når opslag lægges på hjemmesidens. 

 

Finn Hougaard erklærede herefter generalforsamlingen for afsluttet. 

 

Aage Jespersen takkede dirigenten for kompetent ledelse. 

Desuden en tak til forsamlingen for god ro og orden. 

 

 

 

Næste ordinære generalforsamling forventes afholdt søndag den 20. marts 2022  


